
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Kapušany. 

Termín: 20.9.2023 

Miesto a čas konania: ZŠ s MŠ Kapušany, trieda 9.B, 16:00 hod. 

Zasadnutie RŠ sa konalo 20.9.2023 a riadilo sa týmto programom, ktorý bol všetkými 

prítomnými členmi jednohlasne schválený. 

Prítomní podľa prezenčnej listiny. 

Program:  

 Otvorenie - predsedníčka RŠ privítala všetkých pozvaných členov RŠ a prizvanú – PaedDr. 

Marcelu Kertysovú a poďakovala všetkým, že prijali pozvanie na zasadnutie. 

 

 Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia RŠ - splnené 

 Záverečná hodnotiaca správa o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach školy v školskom roku 2022/2023 

 Priebežná správa o výsledkoch hospodárenia školy za 1. polrok šk. roka 

 Informácia o pedagogicko – organizačnom a materiálno – technickom zabezpečení výchovno 

– vzdelávacieho procesu 

 Plán práce ZŠ s MŠ Kapušany na školský rok 2023/2024 

Tretí až piaty bod programu – pani riaditeľka informovala, predložila požadované dokumenty 

k nahliadnutiu, oboznámila s najdôležitejšími bodmi a zároveň odpovedala na otázky 

prítomných v spojitosti so záverečnou správou. Prítomní členovia nemali výhrady a berú na 

vedomie predmetné dokumenty 

 Prerokovanie a schválenie ŠkVP na rok 2023/2024 – nemenil sa 

 Informácia o počte žiakov a tried v ZŠ s MŠ Kapušany – pani riaditeľka informovala 

o zvýšenom počte tried a žiakov oproti minulému šk. roku 

 Informácia o voľbe členov do RŠ – Voľba za rodičov školy, pedagogických 

a nepedagogických zamestnancov školy prebehne v nadchádzajúcich dňoch 

 Rôzne – diskusia  - možnosti, riešenie stravovania žiakov v ŠJ s intoleranciami – pani 

Mazáková sa opýtala, či by sa nemohol na vstupné dvere do MŠ namontovať spomaľovač 

z dôvodu bezpečnosti malých detí. P. riaditeľka prisľúbila zakúpenie a montáž.  



Otázka prestrešenia vchodu nad vstupom do MŠ je dlhodobo konzultovaným problémov, 

resp. požiadavkou od rodičov detí navštevujúcich MŠ. Problém je v projektovej 

dokumentácii, návrhu, ktorý mal byť spracovaný z radu rodičov, no nie je. 

Problémom v ŠJ sú dlhé rady, preto sa prítomní pýtajú na možnosti riešenia tejto nekomfortnej 

situácie – riešenie by bolo v podobe druhého výdajného okienka, pomocnej sily v kuchyni a p. 

Spoločné riešenie sa pokúsi nájsť p. riaditeľka v spolupráci so zriaďovateľom obce. 

Rodičia vidia problém aj v rannom a poobednom príchode a odchode áut v areáli pri škole, čo 

je už otvorenou otázkou dlhšiu dobu, no momentálne sa to kapacitne riešiť inak nedá, ak 

berieme do úvahy hlavne bezpečnosť detí a žiakov ZŠ s MŠ...? 

 Uznesenie 

1. Rada školy berie na vedomie záverečnú hodnotiacu správu o výchovno – vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy v školskom roku 2022/2023, priebežnú správu 

o výsledkoch hospodárenia školy za 1. polrok šk. roka a informácia o pedagogicko – 

organizačnom a materiálno – technickom zabezpečení výchovno – vzdelávacieho procesu 

2. Rada školy odporúča na schválenie obecnému zastupiteľstvu plán práce ZŠ s MŠ Kapušany 

na školský rok 2023/2024 

 

 Záver – predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí a popriala príjemný 

zvyšok týždňa. 

 

 

V Kapušanoch dňa 25.9.2023 

Zapísal: Jozef Bača 


